


	Reference: MA, RA, Change of scope
	Certificate code: SA-COC-00XXXX



Schedule of Fees and Charges (Client to Agent)

	This Schedule forms part of the Contract and should be attached to the Contract (as Schedule 2) and signed by a representative of the Company and the Agent. This Schedule does not restrict the terms of the Contract. 
本附表是合同文件的一部分，应该作为合同的附表，并由企业的代表和代理机构的代表共同签署。本附表不限制合同的条款。
This Schedule details the payments payable by the client to the Agent.
本附表详细列明客户应付款给代理机构的内容

	
	

	The Client:
客户名称：	
	…ADD COMPANY NAME HERE including TRADING AS name
在这里添加公司名称，包括贸易作为名称
 

	
	

	The Client’s Address:
客户经营地址：
	…ADD FULL POSTAL ADDRESS HERE including COUNTRY…
请在此填写完整的邮政地址，包括国家…


	The Agent
代理机构
	BCC Inc.

	
	

	Soil Association Agent
土壤协会的代理机构
	The Agent works in association with Soil Association Certification Ltd. to deliver certification in the region. The client shall pay all fees due to the Agent.
新世纪检验认证有限责任公司(BCC)和Soil Association Certification Ltd. 联合在本区域开展认证工作。客户应该向代理机构支付所有的费用。

	
	

	Scope / Applicable Scheme:
范围/适用的体系：
	This Contract and Schedule is applicable to Certification under the Schemes identified (X) below. The rules, regulations and applicable Scheme Qualifying Standards form an integral part of the Contract. Applicable Standards can be found here: FSC®: https://fsc.org/en/document-centre
PEFC™: www.pefc.org, VLC: https://www.soilassociation.org/forestry/ 
本合同及附表适用于下列确定（X）体系的认证。规则，法规和适用的体系要求标准是合同的组成部分。适用的标准可以从FSC®：https://ic.fsc.org/en,PEFC™:www.pefc.org, VLC:https://www.soilassociation.org/forestry/网站上找到。
	|_|
	FSC
	|_|
	PEFC
	|_|
	Other 其他



	|_|
	Chain of Custody (COC) Certification 
产销监管链认证（COC）
	Single   
单地址|_|
	Group
联合|_|
	Multisite
多地|_|

	|_|
	Chain of Custody  Controlled Wood (CW) Certification (FSC)
产销监管链受控木材（CW）认证（FSC）

	|_|
	Forest Management (FM) Certification
森林经营认证（FM）
	Single
单地址|_|
	Group
联合|_|
	Multisite
多地|_|

	|_|
	Ecosystem Services
生态系统服务

	|_|
	Continuous Improvement Procedure
持续改进程序

	|_|
	Controlled Forest Management Certification (FSC)
受控森林管理认证（FSC）

	|_|
	Verification of Legal Compliance (VLC) Certification – Chain of Custody
合规性认证验证-产销监管链

	|_|
	Verification of Legal Compliance (VLC) Certification – Forest Management
合规性认证验证-森林经营

	|_|
	Project Certification
计划认证

	|_|
	Other- please specify
其他-请注明




	Fees & Charges:
费用和收费
		Item
评估类型
	Currency
货币
	Agreed Fee
协议费用

	Pre-Assessment (PA)
预评估
	GBP英镑/CNY人民币
	

	Main Assessment (MA)
主评估
	GBP英镑/CNY人民币
	

	Annual surveillance
年度监审
	GBP英镑/CNY人民币
	

	PEFC Notification Fee
PEFC 公告费
	(e.g. GBP)
（例如英镑）
	

	FSC COC AAF Fee estimate based on latest AAF Policy*
基于最新AAF政策的FSC COC AAF费用估算*
	USD
美元
	

	FSC AAF FM Area
FSC认可费FM等级
	X
	USD
美元
	

	FSC COC group member fee
($20 per member)
FSC C0C联合成员费（每位成员20美元） 
	USD
美元
	

	Number of Members
成员数量
	X
	
	

	FSC Trademark use (one-off fee at MA)
FSC商标使用费（仅在主评估时交一次）
	GBP
英镑
	50

	Cost of travel, accommodation and subsistence
差旅和食宿费用
	
	To be re-charged at cost
实际发生为准






*The figures given above do not include taxes, if applicable. SA Certification will review the fees prior to each surveillance and, if necessary, increase in line with inflation.
*上述数字不包括税收（如适用）。SA认证将在每次监督之前审查费用，如有必要，根据通货膨胀情况增加费用。

**Please note that all Certification Bodies charge AAF according to the same Policy. Please find more information in the section ‘Fees to Scheme owner’ below.
**请注意，所有认证机构都按照相同的政策向AAF收费。有关更多信息，请参阅下面的“向计划所有者收取的费用”部分。

	

SIGNED by:
签名：	
	

	

Date:
日期：

	
	(on behalf of BCC Inc.)
(代表新世纪检验认证有限责任公司)

	
PRINT NAME
打印名字
	


	


SIGNED by:
签名
	

	


Date:
日期：

	
	(on behalf of …ADD COMPANY NAME HERE including TRADING AS name)
(代表...在这里添加公司名称，包括贸易作为名称)

	
PRINT NAME
打印名字
	






	Pre-Assessment Audit:
预评估审核：
Agreed Fees - calculated per certificate payable in advance in full.
Travel, accommodation and subsistence costs to be paid on completion of pre-assessment report and before proceeding to main assessment.
协议费用-按照计算的费用全额预先支付。
预评估产生的交通、食宿和生活费用需在报告完成之后主评估开始之前付清。

Note: For PEFC FM only: Stage 1 audit time and justification: xx days auditor/technical expert time on-site based on sample of xx sites, plus off-site time including administration, stakeholder consultation, document review, report writing and review, translation (where applicable) and finalisation process
注:仅适用于PEFC FM:第一阶段的审核时间和理由:xx天的审核员/技术专家现场时间，基于xx个地点的样本，加上非现场时间，包括行政管理、利益相关者咨询、文件审查、报告撰写和审查、翻译(如适用)和最终确定过程。


	Main Assessment Audit:
主评估审核：
Agreed Fees -calculated per certificate payable in advance in full.
Travel, accommodation and subsistence costs to be paid on completion of assessment report.
协议费用-按照计算的费用全额预先支付。
产生的交通、食宿和生活费用需在评估报告完成时支付。

Note: For PEFC FM only: Stage 2 audit time and justification: xx days auditor/technical expert time on-site based on sample of xx sites, plus off-site time including administration, stakeholder consultation, document review, report writing and review, translation (where applicable) and finalisation process
注:仅适用于PEFC FM:第二阶段审核时间和理由:xx天的审核员/技术专家现场时间，基于xx个地点的样本，加上非现场时间，包括行政管理、利益相关者咨询、文件审查、报告撰写和审查、翻译(如适用)和最终确定过程。


	Annual Surveillance Audit: 
年度监督审核：

Agreed Fees - calculated per certificate, payable in advance in full. SA Certification will review the fees prior to each surveillance and, if necessary, increase in line with inflation. Annual Surveillance fees are due on the anniversary of the date of issue of certificate or before annual surveillance visit, whichever is the sooner. The first annual surveillance will be due 6 to 9 months after the issue of the certificate and will normally take place every 12 months thereafter (see under ‘Any additional work’).
协议费用-按照计算的费用全额预先支付。 SA认证将在每次监督之前审查费用，如有必要，根据通货膨胀情况增加费用。年度评估费用支付是在证书颁发日期的周年或者在年审现场审核之前，二者取一个靠前的日期。首次年度监督审核将在证书颁发后6个月到9个月内进行，后续的年度监督审核将在首次年度监督审核后的每12个月内进行（但是也要根据“附加工作”而定）

Travel, accommodation and subsistence costs to be paid on completion of surveillance report.
期间的差旅费、住宿费及伙食费在监督审核报告完成时付清。

Non-payment of fees may result in a certificate being withdrawn. 
不付费的行为将导致证书撤销。

Note: For PEFC FM only: Surveillance audit time and justification: xx days auditor/technical expert time on-site based on sample of xx sites, plus off-site time including administration, stakeholder consultation, document review, report writing and review, translation (where applicable) and finalisation process
注:仅适用于PEFC FM:监督审核时间和理由:xx天的审核员/技术专家现场时间，基于xx个地点的样本，加上非现场时间，包括行政管理、利益相关者咨询、文件审查、报告撰写和审查、翻译(如适用)和最终确定过程。



	Fees to Scheme Owner:
体系经营者费用:
There are FSC and PEFC charges for each certificate issued, called FSC Annual Administration Fee (AAF) and PEFC Notification Fees, which are calculated individually. These will be collected by Soil Association Certification Ltd/ Agent on behalf of FSC and PEFC.
FSC和PEFC单独计算颁发每张证书的费用，为FSC年度认可管理费和PEFC公告费。这些费用将由Soil Association Certification Ltd/新世纪检验认证有限责任公司代表FSC和PEFC进行收取。

FSC fees are calculated on the exact annual turnover of forest products (COC) or the area/type of forest (FM). The client will pay the FSC AAF according to the applicable FSC fee structure for Annual Administration Fees. The Trademark use fee is a one-off fee and is not chargeable at Re-Assessment. It is an FSC requirement that all certificate holders have access to the Certificate Holder portal, whether or not they intend to use the FSC Trademarks.
FSC费用依据木制品的年销售额（COC）或森林面积（FM）来计算。客户需要支付的FSC年度认可管理费依据适用的FSC年度认可管理费用结构等级。商标使用费仅收取一次，再认证时不会收取。FSC要求所有证书持有者需使用标签生成器，不管他们是否打算使用FSC商标。

PEFC Notification fees are calculated on total annual company turnover (COC) or the area of forest (FM). When applicable, the client will pay PEFC, or the national PEFC Scheme, the annual fee to obtain a logo licence.
PEFC费用依据木制品的年销售额（COC）或森林面积（FM）来计算。在适用时，客户需要支付给PEFC或国家的PEFC体系年费以获取商标许可。

The client will notify Soil Association Certification Ltd of changes to the annual turnover of forest products/forest area based on most recent fiscal year during the term of validity of the certificate and the AAF fee will change accordingly.  The currency exchange rate used here is on the date of the estimate and is therefore subject to change.
如果在证书有效期内年销售额/森林面积有所变化，AAF费用将相应变化，客户应通知Soil Association Certification Ltd。此处所使用的货币汇率为估算，因此可能会有所变化。

NB: FSC and PEFC may change their fee structure during the life of a certificate. The correct charges applicable at the time will be passed on to the Certificate Holder.
注意：FSC和PEFC可能会调整费用结构在证书有效期内。正确的收费方式会在适用时通知证书持有人。


	Any Additional Work:
任何额外的工作：
Should Soil Association Certification Ltd/ Agent be required to carry out additional work, the client shall pay Soil Association Certification Ltd/ Agent at the Standard Daily Rate applicable at that time, plus travel, accommodation and subsistence costs if applicable. Soil Association Certification Ltd will advise the client in advance if additional work is required. For example, additional work may be required to address non-compliances with the certification standards, request for a change of scope of certificate, request for approval of controlled wood risk assessments or changes to a group certification scheme.
因客户的原因产生 Soil Association Certification Ltd/ BCC INC的额外工作量，客户应按当时适用的标准人日费用支付给 Soil Association Certification Ltd/ BCC INC，适用时需要加上交通费、住宿费和伙食费。如果需要额外的工作，Soil Association Certification Ltd 将提前通知客户。例如，额外的工作可能为要求解决不符合认证标准的问题；要求变更证书范围；要求批准受控木材风险评估或更改集体认证计划。


	Soil Association Certification Ltd Standard Daily Rate:
土壤协会标准人日费：
The Standard Daily Rate shall be reviewed annually and all clients will be advised of any changes in writing. The Standard Daily rate will apply to all work where charges are based on daily rates.
标准人日费用每年会进行评估，并会将变化以书面形式通知所有客户。标准人日费用适用于所有工作，此后收费都依据此人日费。
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